
 

 

Besluitenlijst Raad Eemnes 

Datum 04-11-2024 

Tijd 17:30 - 22:00 

Locatie Gemeentehuis Eemnes, Raadzaal, Zuidersingel 1 

Voorzitter R. van Benthem 

Griffier A.H. de Graaf-Gerrits 

Aanwezig N. Bunt (CDA), P. Seldenrijk (CDA), R. van Schaik (CDA), E. Schade (VVD), 

M. van der Linde-Eggenkamp (VVD), P. Defferding (D66), M. van den Brink 

(PvdA), M. van den Brink (PvdA), R. Kouwenhoven (DB), M.C.A. Riemens 

(DB), J. de Zeeuw (DB), B.O.Pouw (DB), R. Raben (DB) 

Wethouders Reijn, Ten Have, Havinga-de Jong 
 

  

01 

 

Opening 

 

02 

 

Vaststellen agenda 

-we behandelen eerst het hamerstuk controleprotocol. 
-bij ronde 1 spreekt iedere fractie de algemene inleiding uit zodat de 
voorzitter hier namens het college meteen op kan reageren. 
Vervolgens spreken de fracties de algemene beschouwingen uit over 
ronde 1 en reageert het college hierop. 
 

03 

 

Vaststellen besluitenlijst d.d. 30 september 

De Besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 

05 

 

Algemene beschouwingen + aangekondigde moties en 

amendementen 

Volgorde sprekers: 

DB, CDA, VVD, PvdA, D66 
05.01 

 

17.35 Ronde 1: Buitenruimte onderhouden en duurzaam en prettig 

wonen (programma’s 2,3) 
-Algemene beschouwingen per fractie (max 5 minuten) + 2 minuten extra 

voor algemene inleiding, indienen moties en amendementen. 

-Reactie college op vragen en moties en amendementen (10 minuten) 

-2e termijn vrij debat (10 minuten) 

Burgemeester reageert op de algemene inbreng van de fracties. 
Wethouder Ten Have reageert vervolgens op de algemene beschouwing 
van de fracties aangaande zijn portefeuilles.  
Amendement A3 natuurlijk kapitaal verzoekt indieners de €50.000,- mee te 
mogen nemen in de kadernota 2026 dat geeft wat meer ruimte omdat de 
bedragen voor 2025 al aanbesteed zijn.  
Wethouder Reijn reageert op de ingediende amendementen. Heeft andere 
ideeën bij het amendement inzake de kernrandzone visie.  
 



 

 

DB stelpost bestemmingsplannen, hoezo klopt de inhoud niet? Graag 
verduidelijking. Richting VVD zegt u weinig en ook negatief. Er was een 
goede informatieavond over de openbare ruimte maar daar was u niet bij 
en dan zou u vast wat positiever zijn. Windmolen Baarn is inderdaad 
bezwaarlijk. A6 versnellen woningbouw geen voorstander van, we staan 
voor bouwen voor eigen bevolking zowel jong als oud. Versnellen 
woningbouw is lastig qua ruimte. 
CDA Het amendement over Kernrandzonevisie is tot stand gekomen met 
ambtelijke bijstand en hoe het hier genoemd staat zou het mogelijk moeten 
zijn. 
VVD als het minder gaat met de financiën moeten we wellicht ook het 
groenonderhoud tegen het licht houden. Niet bedoeld om negatief te 
klinken. De eikenprocessie rups is weer terug zo te horen. Aangaande 
Kernrandvisie is dat eerder al eens ingediend door de VVD toen 
afgeserveerd. Jammer dat ie nu weer terug komt nadat er al zoveel geld is 
uitgegeven aan dit onderwerp. We moeten eerst als raad een besluit 
nemen en de meerderheid heeft zich a uitgesproken alleen 1 partij 
probeert nog steeds wat voor elkaar te krijgen. 
PvdA dank voor de antwoorden, begin volgend jaar nog genoeg huiswerk 
te doen. Sluit aan bij de antwoorden van de wethouder dat we als raad 
eerst een besluit moeten nemen over mogelijkheden voor horecalocaties. 
Voor A6 versnellen woningbouw, hoopt men op steun van het CDA. 
Reactie op DB over windmolens, wij hebben als raad het bod vastgesteld 
en daar stond deze molen ook in.  
D66 jammer dat de windmolen in Baarn mogelijk gaat komen, maar dat zal 
nog wel even duren. Veel argumentatie van DB voor woningbouw 
versnellen maar uiteindelijk is men niet voor. 
A5 kernrandzonevisie niet nodig nu eerst in de raad bespreken en dan is 
het wellicht niet nodig om een visie te maken. 
Dank voor de antwoorden op het wegenbeheersplan. 
 

05.02 

 

19.00 uur- 19.45 BUFFET 

 

05.03 

 

19.45 Ronde 2: Besturen en diensten verlenen in een veilig Eemnes 

en de algemene inkomsten en uitgaven (programma 1, 6) 

DB hoe serieus is verlagen FTE wethouders? 
Hopelijk kan er in overleg met Laren Blaricum en Huizen wat gedaan 
worden aan de uitgaven binnen HBEL. 
CDA hoe gaat college ervoor zorgen dat er niet alleen digitaal 
gecommuniceerd wordt naar de inwoners?  Hoe ziet college 
ontwikkelingen binnen de BELcombinatie. Zoek naar duurzame 
oplossingen om financieel gezond te blijven. 
PvdA zorgen om de ontwikkelingen binnen de BELcombinatie. 
Burgemeester Van Benthem reageert op de vragen en opmerkingen. 
Amendement inzake De Rotonde heeft het college alle begrip voor en kan 
het steunen. 
College wil niet over het graf regeren door aantal FTE wethouders bij te 
stellen. Ligt helemaal aan het nieuwe college en de ambities. 
College wil 4% korting bedingen bij de gemeenschappelijke regelingen. 
Provincie telt dat echter nog niet mee. Stijging HBEL is 19 extra fte; we 
gaan wel de discussie aan met de gemeente Huizen die daar de 
centrumfunctie bekleed. Stijging aan de BEL is voornamelijk de cao 
stijgingen. We investeren in VIBE en dat zien we ook terug met de nieuwe 
aanwinst vaste medewerkers. Blij met het nieuwe MT dat dit jaar is gestart, 



 

 

we hebben nu al bijv. de DVO voor 2025 klaar. Dat geeft vertrouwen. En 
directief is niet altijd verkeerd, geeft ook duidelijkheid.  
Het amendement A8 CDA en DB Handgeld College klopt het bedrag niet, 
zou betekenen €17.500,- 
Heisessie VVD is goed idee medio 2025, dan is e.e.a. duidelijk ook vanuit 
de circulaire en welke boodschap geven we mee aan de nieuwe raad.  
CDA omgevingsloket werkt nog niet echt goed  
VVD kan rotonde niet 1x 3 weken verschijnen bijv.? Kan dat financieel 
voordeel opleveren. 
PvdA wat betekent toeristenbelasting voor AMV in Najade. 
PvdA wordt er dan nu niet gecontroleerd op jeugdoverlast? D66 geeft aan 
enkel op hoofdlijnen. 
Burgemeester frequentie terugbrengen kunnen we naar kijken maar 
gezien de brede steun lijkt dit niet opportuun. 
 
 

05.04 

 

20.00 Ronde 3: Sporten, ontwikkelen & leren en meedoen in Eemnes 

(programma’s 4, 5) 
DB hopelijk volgend jaar een meer stabielere behandeling van de 
begroting, dit jaar kregen we diverse late aanpassingen. 
 
Wethouder Ten Have beantwoordt als eerste op de bijdragen. Met name 

de moties en amendementen aangaande de Biezem. De afspraken die ten 

grondslag liggen aan onze bijdrage zijn al 10 jaar oud. Als college ontraad 

hij beide amendementen aangaande de Biezem. Het is een belangrijke 

voorziening voor onze inwoners en gebaseerd op bezoekers vanuit 

Eemnes. Het is een belangrijke voorziening voor onze inwoners en een 

belangrijke afspraak binnen onze samenwerking met Laren en Blaricum. 

Het heeft mogelijk ook bestuursrechtelijke gevolgen. 

Wethouder Havinga-de Jong reageert op de inbreng aangaande haar 
portefeuille. 
Amendement A12 bedrag is €60.000,- i.p.v. 130.000,- bonus is 
tweejaarlijks en niet elk jaar.  

05.05 

 

20.45 uur Pauze met fractieberaad 

 

05.06 

 

21.15  uur: Besluitvorming 

Afsluitende termijn stemming over amendementen en moties: 

Vanuit Ronde 1 
A1 amendement CDA en DB  buurtbudgetten (aangenomen, unaniem) 
M1 Motie DB en CDA rotondes reclame (aangenomen, unaniem) 
A2 amendement DB en CDA stelpost bestemmingsplan (ingetrokken) 
A3 amendement CDA Natuurlijk kapitaal (ingetrokken) 
A4 amendement CDA en DB deelscooters (aangenomen, tegen PvdA) 
A5 amendement CDA en DB Kernrandzonevisie Evenemententerrein en 
directe omgeving(aangenomen, tegen VVD,PvdA,D66) 
M2 Motie CDA en DB 70 nieuwe sociale huurwoningen (aangenomen, 
tegen VVD) 
A6 amendement PvdA VVD D66 woningbouw (verworpen, hoofdelijke 
stemming) 
Vanuit Ronde 2: 
M3 Motie DB en CDA rotonde (aangenomen, unaniem) 
A7 amendement DB OZB verlaging (aangenomen, tegen CDA) 
A8 amendement CDA en DB Handgeld College (aangenomen unaniem) 



 

 

A9 amendement CDA en DB Toeristenbelasting (aangenomen, tegen 
PvdA, VVD) 
amendement PvdA ozb 2025 (ingetrokken) 
A10 amendement PvdA hondenbelasting (verworpen, tegen DB, CDA, 
D66) 
amendement PvdA aanvulling algemene reserve (ingetrokken) 
M4 Motie D66 jeugdoverlast (aangenomen, unaniem) 
M5 Motie D66 ondermijning (aangenomen, unaniem) 
Vanuit Ronde 3: 
M6 Motie DB  de Biezem (aangenomen, tegen PvdA) dictum aangepast 
naar: draagt het college op de bijdrage van Eemnes stapsgewijs af te 
bouwen van 2/6 naar 1/6 
A11 amendement DB  ROL (aangenomen, tegen D66, CDA, PvdA) 
A12 amendement DB en CDA AMV (aangenomen, tegen PvdA) 
A13 Amendement CDA Bijdrage zwembad de Biezem (Ingetrokken) 
A14 amendement CDA en DB Seniorenbeurs (aangenomen, unaniem) 
A15 amendement PvdA  buurtbudget (ingetrokken) 
A16 amendement PvdA Versa Welzijn (Ingetrokken) 
A18 amendement D66  Minder budget voor aanpak drugs en alcohol 
(ingetrokken) 
A17 Amendement D66 en VVD de Biezem (verworpen, tegen PvdA, DB) 
 

05.06.01 

 

Programmabegroting 2025 en meerjarenbegroting 2026 – 2028 

gemeente Eemnes 

A4 amendement CDA en DB deelscooters (aangenomen, tegen PvdA) 
A5 amendement CDA en DB Kernrandzonevisie Evenemententerrein en 
directe omgeving(aangenomen, tegen VVD, PvdA, D66) 
 
De programmabegroting wordt unaniem gewijzigd vastgesteld. 

05.06.02 

 

Ombuigingen bij begroting 2025 - 2028 

De programmabegroting is gepresenteerd met een structureel negatief 

exploitatiesaldo, terwijl deze structureel sluitend dient te zijn. Om deze 

reden worden gelijktijdig ombuigingsvoorstellen gepresenteerd. 

A1 amendement CDA en DB  buurtbudgetten (aangenomen, unaniem) 
A7 amendement DB OZB verlaging (aangenomen, tegen CDA) 

A8 amendement CDA en DB Handgeld College (aangenomen unaniem) 

A9 amendement CDA en DB Toeristenbelasting (aangenomen, tegen 

A11 amendement DB  ROL (aangenomen, tegen D66,CDA, Pvda) 
A12 amendement DB en CDA AMV (aangenomen, tegen PvdA) 
A14 amendement CDA en DB Seniorenbeurs (aangenomen, unaniem) 
 
De nota ombuigingen met unaniem gewijzigd vastgesteld 

05.06.03 

 

Controleprotocol, Normenkader in Intern Controleplan 2024 

Hamerstuk 

vastgesteld 
08 

 

Sluiting 22.45 uur 

 

 


